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Hermed sendes svar på spørgsmål nr. 304 af 19. december 2014 (alm. del). Spørgsmålet 
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Spørgsmål 

Ministeren bedes oplyse, hvor mange penge det offentlige har mistet i tabte restancer på 

grund af forsinkelsen af inddrivelsessystemet EFI 

 

Svar 

Jeg har modtaget følgende fra SKAT, som jeg kan henholde mig til: 

 

”Der er ingen tvivl om, at der har været en nedgang i inddrivelsesprovenuet som følge af 

problemerne med EFI. Det er dog ikke muligt at skønne over størrelsen af provenutab. 

Dels er problemerne med EFI ikke ensbetydende med, at pengene er tabt, idet en del af 

restancerne senere vil blive inddrevet med tillæg af renter. Dels påvirkes inddrivelsespro-

venuet i både op- og nedadgående retning af restanternes aktuelle betalingsevne.  

 

Der henvises i øvrigt til den særlige orientering om den forretningsmæssige håndtering af 

implementeringen af EFI, der er givet til Skatteudvalget i kvartalsredegørelsen om offent-

lige restancer af 17. december 2014, SAU alm. del, bilag 66.” 
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